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KASEJOVICKÉ NOVINY
Měsíčník města Kasejovice a obcí Hradiště, Nezdřev, Oselce a Životice

Vážení spoluobčané,

blíží se konec roku a s tím i čas hodnocení uplynulého období. Začátkem roku jsme odkoupili 
od skupiny ČEZ veřejné osvětlení, u kterého jsme vyměnili 45 nevyhovujících těles za nové, 
úsporné, dokončili jsme rekonstrukci ČOV, proběhla druhá etapa oprav na radnici města, opravili 
jsme také výklenkové kapličky ve hřbitovní zdi a kapli svatého Vojtěcha na Boučku. Vybudovali 
jsme nové oplocení u školky, chodníky kolem kostela, postavili bezpečnostní přeliv na Kouteckém 
rybníce. Dokončili jsme výstavní prostory ve Špýcharu a Drážní vodárně. Koupili jsme nový 
nákladní automobil včetně dvou kontejnerů a vysadili celou řadu ovocných a okrasných stromů.

Vážení spoluobčané, k nadcházejícím vánočním svátkům Vám i Vašim blízkým chci popřát 
pevné zdraví, mnoho štěstí a rodinné pohody. Ať se Vám v nastávajícím roce 2024 splní všechna 
pracovní i osobní předsevzetí. 

A jak řekl Václav Havel: „Člověk by se měl chovat tak, jak si myslí, že by se měli chovat všichni“. 

                                                                                                                         Ing. Václav Jakubčík, starosta města Kasejovice

L e t o š n í 
advent je zvláštní 
v  m n o h a 
ohledech. Jeho 
začátek připadl na 
n e j p o j z d ě j š í 
možný termín, tj. 
3. prosince. Navíc 
n a p a d l o  t o l i k 
s n ě h u ,  k o l i k 
možná nenapadlo 
v  p o s l e d n í c h 
letech za celou 
z i m u . 
A v Kasejovicích 
j s m e  ú p l n ě 
poprvé rozsvítili 
společně vánoční 
strom na náměstí. 

Slavnostnímu 
rozsvícení stromu 
však předcházelo 
oblíbené adventní 
odpoledne, které 
s e  k o n a l o 
v  k u l t u r n ě 

společenské centru. Jako tradičně jste si zde mohli nazdobit 
perníčky, uplést adventní věnec nebo dekoraci z papíru. Pro děti 
byl připraven koutek s výrobou svíček ze včelího vosku, 
vymalováváním magnetek, výrobou zasněžené chaloupky, 
chytáním kapříků či pouštěním lodiček ze skořápek. Nechyběli 
pánové betlémáři se svými betlémy. Kdo chtěl, mohl zde 
zakoupit drobný dárek pro své blízké nebo jen tak posedět 
u voňavého punče a něčeho sladkého. Jak se odpoledne 

přiblížilo k 17. hodině, vyprazdňoval se sál kulturního centra 
a začalo se zaplňovat náměstí. 

Slavnostní rozsvícení stromu zahájil starosta Václav 
Jakubčík svým proslovem a přáním. Poté začal odpočítávat čas 
do rozsvícení stromu a zaplněné náměstí s ním. Strom se 
rozzářil a náměstím se ozval potlesk. Ten se pak ozval ještě 
dvakrát. Byly jím odměněny děti z mateřské školky za svoje 
vystoupení, a pak i děvčata ze základní a umělecké školy za 
pěvecké vystoupení. Přítomní se mohli zahřát horkým punčem 
nebo čajem a k zakousnutí byla připravena vánočka. 

Myslím, že společné zahájení adventu se vydařilo. Velký 
podíl na tom měly ženy z Komunitní školy Kasejovice, z.s., za 
což jim velice děkuji. Další poděkování patří p. Adrianu 
Blankovi za ozvučení akce, firmě INTERIORS za zapůjčení 
auta a vystupujícím dětem a jejich učitelkám, které s nimi  
vystoupení připravily.                                                                                                                               

                                                                Marie Koutníková

Zahájení adventu v Kasejovicích

Slovo starosty města Kasejovice
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Místo a čas – vánoční zamyšlení

„Když tam byli, naplnily se dny a přišla její hodina. I porodila 
svého prvorozeného syna, zavinula jej do plenek a položila do jeslí, 
protože se pro ně nenašlo místo pod střechou.“ (Lk 2, 6 - 7)

Dnes se oči světa obracejí do Svaté země. Nejen pro město 
Betlém, ale také kvůli válce mezi Židy a Palestinci. Oba národy tuto 
zemi považují z různých historických důvodů za svůj domov.

V evangeliu o narození Ježíše čteme, že se „pro něho nenašlo 
místo“. Lidská zloba a nenávist však nemohla zmařit Boží plán. 
Ježíš Kristus přišel na tento svět, abychom my lidé mohli přijít do 
jiného domova. Zde na zemi jsme jen poutníky, náš věčný domov, 
plný štěstí, je v jeho nebeském království.

„A přišla její hodina…“ Matka Boží porodila Syna, kterého 
počala z Ducha svatého, podle slov archanděla Gabriela. Když se 
vydávala na cestu do Betléma, nevěděla, kdy a kde se její dítě 
narodí. Měla však jistotu, že Bůh pošle své anděly.

Vánoce jsou výjimečným časem. Hledáme v něm radost 
a pokoj, lásku druhých i Boží požehnání. Ten čas bychom chtěli 
zastavit. Jde to vůbec? Když se klaníme Ježíšovi v jesličkách, vírou 
se dotýkáme Boha, počátku a konce, věčnosti.

        Požehnané a radostné svátky vánoční přeje P. Jiří Špiřík 

                                                                  a Marie Jablonská

Oprava Kouteckého rybníku 
Oprava rybníku dospěla do 

svého závěru. Po první etapě, 
kdy  p roběh lo  odbahněn í 
p o ž á r n í  n á d r ž e ,  o p r a v ě 
vyzd ívky  h ráze ,  o sazen í 
požeráku a výměně odtokového 
potrubí za nové, proběhla o rok 
později ve druhé etapě oprava 
b ř e h o v é h o  o p e v n ě n í , 
prodloužení nátokových trub 
a  byly dokončeny terénní 
úpravy. Ke třetí a zároveň 
poslední etapě oprav požární 
nádrže došlo letos na podzim, 
kdy odborná stavební firma 
nově vyzdila část odtokového 

koryta a vyspárovala kamennou vyzdívku mostku. Do 
betonových trámců zakončující mostovku byly osazeny nové 
sloupky se zábradlím. V požární nádrži byla vystavěna kašna 
bezpečnostního přelivu, která bezpečně odvede veškerou vodu 
z přívalových srážek bez zatopení okolních nemovitostí. Třetí 
etapa oprav byla financována z rozpočtu města.

                           Ing. Václav Jakubčík, starosta města Kasejovice

V Životicích mají prodejnu

Po dlouhých letech mají občané Životic opět možnost si 
nakoupit v místě bydliště. A činí tak od 1. září 2023 každý pátek, 
kdy do obce zajíždí pojízdná prodejna. Zastupitelé obce 
uzavřeli smlouvu s Fi Mandák s.r.o., která tuto službu nabízí 
a provozuje v okolních obcích. Touto službou chtějí zastupitelé 
zlepšovat jejich životní podmínky. Prodejna je dobře zásobena 
základními potravinami a drobným drogistickým zbožím. 
Doba nákupu se stává i hezkým setkáváním občanů, kteří i po 
odjezdu prodejny zůstávají na místě a alespoň chvíli si 
popovídají a třeba vzpomínají na dřívější společné nákupy 
v krámku u pí. Šmídové. Ti kteří si, už na páteční nákupy 
v krámku zvykli, se těší, že se přidají i další občané a bude 

u  „ n a š e h o 
obchůdku“ ještě 
veseleji.

                        

 I r e n a  
Č e r v e n k o v á ,                                                  
zastupitelka obce 

Po roce se tradičně sešli v Řesanicích příznivci mariáše ze 
širokého okolí, aby se mezi sebou opět utkali o Putovní pohár 
a další ceny. Tuto akci jako každý rok pořádá Sbor 
dobrovolných hasičů Řesanice ve spolupráci s Klubem přátel 
zelené sedmy. Tento turnaj je desetníkový a hraje se podle 
platných pravidel daných v Řesanicích. Letos se jednalo o 18. 
ročník, který se konal o pátečním svátku 17. listopadu 2023. 
Začátek byl zahájen vzpomínkou a minutou ticha na zemřelé 
mariášníky. Přes letošní absenci některých stálých účastníků 
turnaje zasedlo ke stolům celkem 30 mariášníků. Při 
rozlosování byl vždy ke každému stolu nasazen jeden hlavní 
hráč vybraný podle klíče z předešlých turnajů. Další hráči se 
k hracím stolům postupně dolosovávali. Po urputném 
tříkolovém boji vyhlásili rozhodčí tyto výsledky. Vítězi 

jednotlivých kol se stali: 1. kolo Václav Brožík, 2. kolo Richard 
Beneš a 3. kolo Ing. Václav Šampalík. Hlavním vítězem turnaje 
se stal Miroslav Černohorský, na druhé místě se umístil Pavel 
Sedlecký, na třetím místě František Soukup a čtvrté místo 
neboli bramborou medaili získal Vítězslav Trnka. Z Klubu 
přátel zelené sedmy se nejlépe umístil na 5. místě Ing. Václav 
Šampalík a na 12. místě MUDr. Václav Šampalík. Po celou 
dobu soutěže panovala mezi všemi dobrá nálada a smích, na 
všech hráčích bylo znát, že je hra baví a snaží se podávat, co 
nejlepší výkony. Po skončení se někteří zdrželi ještě dlouho do 
noci a pokračovali dále ve hře. Tato akce by nešla pořádat bez 
vlivných a štědrých sponzorů, kterým tímto mnohokrát 
děkujeme. Dále též děkujeme všem organizátorům za zdárný 
průběh turnaje. Letošním hlavním sponzorem bylo opět TTC 
MARCONI s. r. o. – Ing. Josef Šelepa. Turnaj měl zahájit 
starosta města Kasejovice p. Ing. Václav Jakubčík, ale 
z časových důvodů se omluvil a popřál všem mariášníkům 
hodně štěstí ve hře. Sponzorství od města Kasejovice bylo tento 
rok opět na bodě nula, i když v okolních vesnicích tyto akce 
města a obce výrazně podporují. 

Sponzoři turnaje: TTC MARCONI s.r.o. – Ing. Josef 
Šelepa, SDH Řesanice, LUKR Plzeň, STILL ČR spol. s.r.o., 
Měšťanský pivovar Strakonice, Purkmistr - Pivovarský dvůr 
Plzeň, Agrochov Kasejovice-Smolivec a.s., Antikvariát Jan 
Vebr, AGRO Blatná, Linde Gas a.s., MVDr. Ladislav Janovec, 
Josef Vocelka, Myslivecké sdružení Čihadlo-Ing. František 
Sedlák, Ing. Václav Šampalík, PFEIFER HOLZ s.r.o., 
ATRIUM s.r.o., RABBIT Trhový Štěpánov a.s.

                       Za SDH Řesanice a Klub přátel zelené sedmy

                      Mgr. Pavel Behenský ml. 

V Řesanicích proběhl tradiční turnaj mariáše o putovní pohár

Mše svaté o vánočních svátcích v kostele 
sv. Jakuba v Kasejovicích: 

neděle 24. 12. v 16 hod.

Po této bohoslužbě, cca v 16.45 hod., se 
bude rozdávat Betlémské světlo

pondělí 25.12. v 9.30 hod.
středa 27. 12. v 18 hod. 
pátek 29.12. v 18 hod.

neděle 31.12. v 9.30 hod.
pondělí 1.1. v 17 hod. adorace, 

v 18 hod mše svatá
neděle 7.1. v 9.30 hod.

sobota 23.12. v 15 hod. v Budislavicích
úterý 26.12. v 9.30 hod. v Kotouni

VÁNOČNÍ MUZICÍROVÁNÍ

pátek 29.12. 2023 od 19 hod.
kostel sv. Jiljí v Budislavicích

J.J. Ryba „Missa Pastoralis In D” 
Koledy

Chrámový sbor sv. Martina z Radomyšle
pod vedením a za varhanního doprovodu 

R. Semiginovského.

Následuje tradiční sousedské setkání
Vstupné dobrovolné

Občerstvení

Město Kasejovice srdečně zve na 

Vánoční koncert 
žáků základní umělecké školy Nepomuk, pobočka 

Kasejovice

v pondělí 18. prosince 2023 od 16.30 hod. 

v sále Kulturně společenského centra Kasejovice

Mateřské centrum Sedmikráska přeje všem 
krásný adventní čas, příjemné vánoční svátky 

a všechno dobré v novém roce. 

Těšíme se na Vás v roce 2024 zase vždy v sudou 
středu v čase 8.15 -11 hod. 

Nemusíte se bát přijít
i s opravdu malými dětmi, 

klubovna je vždy uklizena před 
naší návštěvou a je také možné 
využít bezbariérový zadní vchod 

a přijet pohodlně 
s kočárkem až před dveře 

klubovny. 

RABBIT ŘEZNICTVÍ

— vepřová krkovice s kostí  1 kg 109.90 Kč
— vepřový krkovice bez kosti          1 kg 139.90 Kč
— vepřová kýta bez kosti  1 kg 129.90 Kč
— uzená krkovice bez kosti 100 g    19.90 Kč
— Anglická slanina                               100 g    19.90 Kč
— Gothaj   100 g      9.90 Kč
— šunka Deli nej. jakosti  100 g    25.90 Kč
— Učňovské párky      100 g    17.90 Kč
— uzené kuřecí čtvrtky                       100 g           8.90 Kč
— kuře mražené                         1 kg     59.90 Kč
— králík mražený                                 1 kg  139.90 Kč
— dárkové poukazy
— objednáváme chlebíčkové večky a jiné pečivo

Přejeme našim zákazníkům veselé Vánoce a šťastný 
nový rok.
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Místo a čas – vánoční zamyšlení
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MARCONI s. r. o. – Ing. Josef Šelepa. Turnaj měl zahájit 
starosta města Kasejovice p. Ing. Václav Jakubčík, ale 
z časových důvodů se omluvil a popřál všem mariášníkům 
hodně štěstí ve hře. Sponzorství od města Kasejovice bylo tento 
rok opět na bodě nula, i když v okolních vesnicích tyto akce 
města a obce výrazně podporují. 

Sponzoři turnaje: TTC MARCONI s.r.o. – Ing. Josef 
Šelepa, SDH Řesanice, LUKR Plzeň, STILL ČR spol. s.r.o., 
Měšťanský pivovar Strakonice, Purkmistr - Pivovarský dvůr 
Plzeň, Agrochov Kasejovice-Smolivec a.s., Antikvariát Jan 
Vebr, AGRO Blatná, Linde Gas a.s., MVDr. Ladislav Janovec, 
Josef Vocelka, Myslivecké sdružení Čihadlo-Ing. František 
Sedlák, Ing. Václav Šampalík, PFEIFER HOLZ s.r.o., 
ATRIUM s.r.o., RABBIT Trhový Štěpánov a.s.

                       Za SDH Řesanice a Klub přátel zelené sedmy

                      Mgr. Pavel Behenský ml. 

V Řesanicích proběhl tradiční turnaj mariáše o putovní pohár

Mše svaté o vánočních svátcích v kostele 
sv. Jakuba v Kasejovicích: 

neděle 24. 12. v 16 hod.

Po této bohoslužbě, cca v 16.45 hod., se 
bude rozdávat Betlémské světlo

pondělí 25.12. v 9.30 hod.
středa 27. 12. v 18 hod. 
pátek 29.12. v 18 hod.

neděle 31.12. v 9.30 hod.
pondělí 1.1. v 17 hod. adorace, 

v 18 hod mše svatá
neděle 7.1. v 9.30 hod.

sobota 23.12. v 15 hod. v Budislavicích
úterý 26.12. v 9.30 hod. v Kotouni

VÁNOČNÍ MUZICÍROVÁNÍ

pátek 29.12. 2023 od 19 hod.
kostel sv. Jiljí v Budislavicích

J.J. Ryba „Missa Pastoralis In D” 
Koledy

Chrámový sbor sv. Martina z Radomyšle
pod vedením a za varhanního doprovodu 

R. Semiginovského.

Následuje tradiční sousedské setkání
Vstupné dobrovolné

Občerstvení

Město Kasejovice srdečně zve na 

Vánoční koncert 
žáků základní umělecké školy Nepomuk, pobočka 

Kasejovice

v pondělí 18. prosince 2023 od 16.30 hod. 

v sále Kulturně společenského centra Kasejovice

Mateřské centrum Sedmikráska přeje všem 
krásný adventní čas, příjemné vánoční svátky 

a všechno dobré v novém roce. 

Těšíme se na Vás v roce 2024 zase vždy v sudou 
středu v čase 8.15 -11 hod. 

Nemusíte se bát přijít
i s opravdu malými dětmi, 

klubovna je vždy uklizena před 
naší návštěvou a je také možné 
využít bezbariérový zadní vchod 

a přijet pohodlně 
s kočárkem až před dveře 

klubovny. 

RABBIT ŘEZNICTVÍ

— vepřová krkovice s kostí  1 kg 109.90 Kč
— vepřový krkovice bez kosti          1 kg 139.90 Kč
— vepřová kýta bez kosti  1 kg 129.90 Kč
— uzená krkovice bez kosti 100 g    19.90 Kč
— Anglická slanina                               100 g    19.90 Kč
— Gothaj   100 g      9.90 Kč
— šunka Deli nej. jakosti  100 g    25.90 Kč
— Učňovské párky      100 g    17.90 Kč
— uzené kuřecí čtvrtky                       100 g           8.90 Kč
— kuře mražené                         1 kg     59.90 Kč
— králík mražený                                 1 kg  139.90 Kč
— dárkové poukazy
— objednáváme chlebíčkové večky a jiné pečivo

Přejeme našim zákazníkům veselé Vánoce a šťastný 
nový rok.
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MATEŘSKÁ ŠKOLA KASEJOVICE     
Veselá školka plná písniček 

a hrajících si  dětiček - „Soví školka”

Město Kasejovice společně 
s Plzeňským krajem 

a Divadlem J. K. Tyla v Plzni 
si Vás dovolují pozvat na 

muzikál

Billy Elliot

3. března 2024 ve 14 hod. 

Nová scéna Plzeň

Vstupenky do 2. řady, 
cena 670 Kč, 

rezervace do 12. 1. 2024 
na MěÚ Kasejovice 
u pí. Ilony Sudové,
 tel: 371 585 149,

 e-mail: 
podatelna@kasejovice.cz 

nebo osobně.
Doprava zajištěna.

K listopadu neodmyslitelně patří svátek sv. Martina a s ním 
i spojené tradice. A tak se v mnoha rodinách pečou 
svatomartinské rohlíčky, někdy zvané podkovy, mnohde 
nechybí husa, a většina z nás asi neodolá a otevře si lahvinku 
prvního letošního vína.  

V Kasejovicích neodmyslitelně patří ke svátku sv. Martina 
lampionový průvod, na který se těší nejen děti. A tak i letos 
odstartoval v 17 hodin od hasičárny početný průvod se svítícími 
lampiony, aby se vydal na cestu městem. A kdo si myslíte, že byl 
v čele? Ano, správně, byl to svatý Martin na bílém koni. Sníh 
naštěstí nechal doma, ale zima byla, že by se nikdo nedivil, 
kdyby sněžit začalo. Průvod dorazil na náměstí, kde na 

účastníky čekal horký čaj na zahřátí a něco sladkého na zub. Po 
sladkostech se jen zaprášilo a všichni napjatě očekávali slíbený 
ohňostroj, který za krátko ozářil náměstí. Poté se již všichni 
rozešli do svých domovů. Celou akci měly na starost ženy 
z Klubu kasejovických žen, za což jim patří velké poděkování. 
Poděkování patří také dobrovolným hasičům z Kasejovic, 
jmenovitě p. Šimáňovi, Sudovi a Dardovi.

A jak už bylo zmíněno na začátku, patří ke sv. Martinu také 
otevírání prvních letošních vín. A již dlouholetou tradicí 
v Kasejovicích je ochutnávka vín z Vinařství Lahofer. Že je 
o tuto akci velký zájem, svědčil zaplněný sál kulturního centra. 
Účastníci mohli ochutnat deset různých vzorků vín, mezi 
kterými byla vína bílá, růžová i červené, suchá i polosuchá, 
sladká i polosladká a nechybělo ani víno perlivé. Každý 
milovník vína si zde přišel na své.  P. Václav Šulc a jeho dcera 
Maruška ke každému vzorku přidali i nějaké informace, 
a abychom jenom nepili, byly jednotlivé vzorky prokládány 
písničkami v podání kapely Brumendo. Na konci degustace si 
každý mohl zakoupit svého vínového favorita domů nebo ho 
vypít ještě na místě. Někteří využili obě možnosti najednou. Při 
lahvi dobrého vína a dobré muzice se to krásně sedělo 
a povídalo, ale i tancovalo. Najednou se hodiny přehouply 
hodně přes půlnoc a bylo na čase jít domů. Jé, to se to nechtělo! 
Tak zas někdy příště. 

Děkuji tímto p. Václavu Šulcovi a Marušce Šulcové za 
realizaci ochutnávky, členům kapely Brumendo za hudební 
doprovod a také Štěpánce a Martinovi Černým, Marii Weissové 
a Daně Matějovské za pomoc při obsluze, přípravě sálu 
a občerstvení a dalších činnostech spojených se zajištěním 
akce. 

                                                                                                                             

                                                                Marie Koutníková 

Svatomartinské oslavy v Kasejovicích

Lampionový průvod prošel Kotouní

V sobotu 4. listopadu rozzářily Kotouň desítky lampionů. Už čtvrtým rokem v řadě 
se zde konal lampionový průvod. Obvyklou trasu od pastušky, Louškem, po svíčkami 
ozářené cestě po Chmelnici a zpět k pastušce letos absolvovalo osm desítek účastníků, 
z toho 30 dětí. Vzrušující chvilka čekala účastníky mezi místní farou a hřbitovem, kde 
se na ně chystal děsivě vyhlížející Smrťák výhrůžně brousící kosu. Nakonec ale vše 
dobře dopadlo a do vyhřáté pastušky, kde bylo připraveno bohaté občerstvení 
i venkovní opékání buřtů, dorazili ve zdraví všichni. Díky všem, kdo se na akci 
podíleli a těšíme se na příští ročník!  

                                                                                                                                                                  
                                                                                                                      (sdhk)
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Prosinec -  měsíc těšení na Ježíška.
Říkáme si: „,Máme malý domeček, 

v tom domečku stromeček, na stromečku 
hvězdičku, pod hvězdičkou větvičku, 
na větvičce svíčičku, u svíčičky jablíčko, 
u jablíčka srdíčko.“

V listopadu jsme se těšili
Nemohli jsme se dočkat divadla 

Ondřej a pohádky Mluvící pták - pohádka 
o ptáku, který mluvil, králi, princezně 
a zlé čarodějnici. V pohádce jsme si 
zahráli, pomohli přemoci zlo a ještě jsme 
se zasmáli. Dobro zvítězilo nad zlem.

Poučné divadelní představení Divadla 
Kolem - Kamarádství nad zlato. Už víme, 
co je to, když se řekne kamarád, že si  
kamarádi pomáhají, říkají si pravdu, 
neskáčí si do řeči, rozdělí se spolu a mají 
se rádi. ,,Kamárád jsme já a ty, zvládnem 
všechny trampoty.“

Ha loween  pa r ty  t r ad ičn í  s l e t 
čarodějnic, kostlivečků a různých 
strašidýlek, které tancují a dovádějí při 
veselých písních. Nechybí hra na hudební 
nástroje, hudební hádanky a zpěv, prostě 
jsme si taneční mumraj užili.

Co jsme se naučili
Na návštěvě v knihovně za spoustou 

zajímavých knih plných pohádek a milou 
paní knihovnicí Maruškou Koutníkovou 
a její pohádkové čtení. Společně jsme si 
povídali, jak se chovat ke knize, co je 
správné a co se vůbec nesmí. Máme rádi 
knihy, těšíme se, až budeme umět číst.

Milá a zajímavá návštěva ve školce
Letošní podzim si s námi přišli 

povídat naši kamarádi Vraťa Jadrný 
s Agnes, hnědou labradorkou, a Jarda 
Skuhravý z Mysliveckého spolku Čihadlo 
Kasejovice. Společně jsme si povídali 
o lesních zvířátkách, jejich životě 
a potřebách a o myslivcích a jejich 
poslání. Nechybělo povídání o loveckých 
psí kamarádech, jak jsou důležití 
a nepostradatelní. Byli také vyhodnoceni 
nejlepší sběrači kaštanů pro zvířátka na 
zimu. Velkou radost z knihy měli Adélka 
Sudová, Matýsek Šmídl a Eliška 
Kopřivová, ti nasbírali největší množství. 
Na sběru se ještě podíleli Agátka 
Jedličková, Vojtíšek Davídek a Páťa 
Boháček a další. Všechny děti dostaly 
sladkou odměnu za starost o zvěř a ptačí 
kamarády. Na závěr jsme si společně 
zazpívali myslivecké písničky, pohladili 
labradorku Agnes, která nás celou dobu 
pos lušně  pozorova la .  Děku jeme 
kamarádům za příjemně strávené 
dopoledne, pochvalu a odměny.  Budeme 
se těšit na příští setkání.

Na výstavě u chovatelů
Máme rádi zvířata volně žijící 

i domácí. Na výstavě domácích zvířátek 
u  m í s t n í h o  s p o l k u  c h o v a t e l ů 
v Kasejovicích jsme mohli pozorovat 
různé druhy drůbeže, holubů, králíků 
a exotického ptactva. Nejvíce jsme 
obdivovali slepice s chocholkou – 

hedvábničky, zakrslé králíky a malé 
kozlíčky. Ve školce jsme si jednotlivá 
zvířátka společně nakreslili. Děkujeme 
chovatelům a panu Čejkovi za možnost si 
výstavu společně prohlédnout.

Planetárium ve školce 
Nedávno jsme ani nevěděli, co 

planetárium vlastně je. Ve velké kopuli 
jsme shlédli film Jaro, léto, podzim, zima 
– střídání ročního období na zemi i ve 
vesmíru, kterým nás provázela holčička 
M i a  s e  s v ý m  d ě d e č k e m  a  p s í m 
kamarádem. Byl to krásný pocit vidět 
Zemi, Slunce a střídání ročního období.

Adventní tvořeníčko s rodiči  
Příjemné společné setkání, krácení 

čekání na Ježíška a při tom tvoření voňavé 
ozdoby. Ze sušených pomerančů, 
jedlových větviček a dalších přírodnin 
jsme si společně vytvořili krásné adventní 
věnce, které nám provoní celý byt.  
Tvořivé odpoledne jsme si společně 
náležitě užívali.

Těšíme se na Vánoce a na Ježíška:
„Narodil se Ježíšek, 

koupíme mu kožíšek, 
hodně dlouhý, chlupatý, 

aby mu byl na paty.”

Krásné bílé Vánoce, 
rozzářený stromeček,
 hodně zdraví a štěstí

 Vám přejí
děti a zaměstnanci 

Mateřské školy Kasejovice
                                                                                                                       
                               Ledvinová Ivana,                                                                                                                     
                    ředitelka MŠ Kasejovice
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knihy, těšíme se, až budeme umět číst.

Milá a zajímavá návštěva ve školce
Letošní podzim si s námi přišli 

povídat naši kamarádi Vraťa Jadrný 
s Agnes, hnědou labradorkou, a Jarda 
Skuhravý z Mysliveckého spolku Čihadlo 
Kasejovice. Společně jsme si povídali 
o lesních zvířátkách, jejich životě 
a potřebách a o myslivcích a jejich 
poslání. Nechybělo povídání o loveckých 
psí kamarádech, jak jsou důležití 
a nepostradatelní. Byli také vyhodnoceni 
nejlepší sběrači kaštanů pro zvířátka na 
zimu. Velkou radost z knihy měli Adélka 
Sudová, Matýsek Šmídl a Eliška 
Kopřivová, ti nasbírali největší množství. 
Na sběru se ještě podíleli Agátka 
Jedličková, Vojtíšek Davídek a Páťa 
Boháček a další. Všechny děti dostaly 
sladkou odměnu za starost o zvěř a ptačí 
kamarády. Na závěr jsme si společně 
zazpívali myslivecké písničky, pohladili 
labradorku Agnes, která nás celou dobu 
pos lušně  pozorova la .  Děku jeme 
kamarádům za příjemně strávené 
dopoledne, pochvalu a odměny.  Budeme 
se těšit na příští setkání.

Na výstavě u chovatelů
Máme rádi zvířata volně žijící 

i domácí. Na výstavě domácích zvířátek 
u  m í s t n í h o  s p o l k u  c h o v a t e l ů 
v Kasejovicích jsme mohli pozorovat 
různé druhy drůbeže, holubů, králíků 
a exotického ptactva. Nejvíce jsme 
obdivovali slepice s chocholkou – 

hedvábničky, zakrslé králíky a malé 
kozlíčky. Ve školce jsme si jednotlivá 
zvířátka společně nakreslili. Děkujeme 
chovatelům a panu Čejkovi za možnost si 
výstavu společně prohlédnout.

Planetárium ve školce 
Nedávno jsme ani nevěděli, co 

planetárium vlastně je. Ve velké kopuli 
jsme shlédli film Jaro, léto, podzim, zima 
– střídání ročního období na zemi i ve 
vesmíru, kterým nás provázela holčička 
M i a  s e  s v ý m  d ě d e č k e m  a  p s í m 
kamarádem. Byl to krásný pocit vidět 
Zemi, Slunce a střídání ročního období.

Adventní tvořeníčko s rodiči  
Příjemné společné setkání, krácení 

čekání na Ježíška a při tom tvoření voňavé 
ozdoby. Ze sušených pomerančů, 
jedlových větviček a dalších přírodnin 
jsme si společně vytvořili krásné adventní 
věnce, které nám provoní celý byt.  
Tvořivé odpoledne jsme si společně 
náležitě užívali.

Těšíme se na Vánoce a na Ježíška:
„Narodil se Ježíšek, 

koupíme mu kožíšek, 
hodně dlouhý, chlupatý, 

aby mu byl na paty.”

Krásné bílé Vánoce, 
rozzářený stromeček,
 hodně zdraví a štěstí

 Vám přejí
děti a zaměstnanci 

Mateřské školy Kasejovice
                                                                                                                       
                               Ledvinová Ivana,                                                                                                                     
                    ředitelka MŠ Kasejovice
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Jak dobře znáte své město
 aneb rozhýbejte své mozkové závity

Díl 11 Významné osobnosti z dějin kasejovicka. 
  Jan Pavel Hille

Jan Pavel Hille je nejvýznamnější osobností Blatenska 
z období přelomu 19. a 20. století.  Narodil se 4. dubna 1861 
v Písku do rodiny cukráře téhož jména. V Písku vychodil 
obecnou školu a gymnázium. Roku 1881 nastupuje Jan do 
kněžského semináře v Českých Budějovicích. V srpnu 1884 
nastupuje jako kaplan k faráři Antonínu Jůzkovi do Kadova. 
Roku 1890 byl Jan v Kadově jmenován farářem.

V Kasejovicích začal jako děkan působit od roku 1911. Na 
počátku jeho působení uspořádal farní archiv a pustil se do 
rozsáhlých oprav kostela sv. Jakuba. Během 1. sv. války Jan 
zažíval krušné časy. Roku 1916 bylo zrekvírováno několik 
kasejovických zvonů a na věži zbyl pouze umíráček a malý 
zvonek. Zvony byly shozeny z věže, rozbity, odvezeny do 
továren na válečné potřeby. Zabaveny byly také kostelní 
svícny, varhanní píšťaly a např. měděné vany z lázní na 
Boučku.

Po 1. světové válce se změnil postoj kasejovických občanů 
ke katolické církvi, která byla spojována s Rakouskem – 
Uherskem. Polovina obyvatel přestoupila k nově vzniklé církvi 
Českosloveské husitské. Jan Hille jako katolický farář byl z této 
situace nešťastný. Snažil se založit množství katolických 
spolků, z nichž se u občanů několik uchytilo – např. Divadelní 
spolek, Spořitelní a záložní spolek pro Kasejovicko a okolí.

Hille byl za své zásluhy v církvi roku 1921 jmenován 

čestným konzistoriálním radou a tajným papežským komořím 
s titulem monsignora.

Jan Hille byl nejenom farářem, ale také zapáleným 
historikem a aktivním fotografem. Díky němu máme na 
fotografiích zachycené Blatensko včetně Kasejovic na přelomu 
19. a 20. stol. Zachovaly se v podobě skleněných negativů, 
které jsou v městském muzeu v Blatné. Fotografie si lze 
prohlédnout na webových stránkách hille.zemezamyslena.cz.

Pan Hille vydal roku 1923 Spisek o stavu městského 
archivu a knihu Kasejovice a okolí, v které je popsána historie 
Kasejovic a okolních vsí. Jeho působení v Kasejovicích 
skončilo roku 1924, kdy byl přeložen na děkanství do Blatné, 
kde 27.9.1943 zemřel.

Kvíz:
Kdy přišel Jan Pavel Hille do Kasejovic?
a) 1910
b) 1911
c) 1924
Jan Pavel Hille byl velmi vášnivým?
a) řezníkem
b) cestovatelem
c) fotografem
Do které války byly odvezeny Kasejovické zvony za J. P. 

Hilleho?
a) do 1. světové války
b) do Prusko-rakouské války
c) do 2. světové války

                                                                        Matouš Nikl

Setkání důchodců se vydařilo

Město Kasejovice pořádá každoročně setkání důchodců. 
Nejinak tomu bylo letos, a tak se, ač byl začátek naplánován na 14. 
hodinu, začal již od půl jedné 16. listopadu zaplňovat sál kulturně 
společenského centra. Setkání zahájily svým vystoupením děti 
z kasejovické mateřské a základní školy básničkami, písničkami 
a nechyběla ani pohádka O kuřátku a obilí. Děti sklidily za své 
vystoupení zasloužený potlesk. Poté se již rozjela volná zábava. 
Malá muzika Nauše Pepíka vytáhla většinu seniorů na taneční 
parket. Ti ostatní si zazpívali. Při dobré zábavě, příjemném 
povídání a u bohatého občerstvení čas rychle plynul a najednou byl 
večer a nastal čas jít domů. Tak zase za rok, tentokrát 22. listopadu 
2024. 

                                                                                                                                                       

                                                                                                 -rkn-

Vystoupení pro seniory 2023

Ve čtvrtek 16. listopadu 2023 vystoupily děti ze ZŠ 
Kasejovice v Kulturním domě u příležitosti každoročního 
setkání seniorů. Všechny přítomné hosty potěšilo 
vystoupení žáků 2., 3. a 5. ročníku. Ti si pod vedením svých 
učitelek připravili pásmo básní a písní, které si pečlivě 
připravili. Vystoupení se seniorům velice líbilo a za snahu 
a píli odměnili žáky potleskem. Z uskutečněné akce měly 
děti velmi pěkný pocit a rády si akci příští školní rok 
zopakují.

                                                                                                                      
 
                                              Mgr. Veronika Havlíková                                                                                                
                                                                                                                     

Nová střecha na obecní budově 

v Bezděkově

Před pěti lety se podařilo vyměnit střešní krytinu na 
jedné části obecní budovy v Bezděkově. Cementové tašky 
byly nahrazeny taškami Bramac. V letošní roce podala 
obec Hradiště žádost o dotaci na opravu druhé části budovy 
čp. 25 v Bezděkově. Z dotačního titulu Odstraňování 
havarijních stavů a naléhavé potřeby obcí Plzeňského kraje 
2023 zastupitelstvo Plzeňského kraje schválilo poskytnutí 
dotace ve výši 200 000 Kč na naší akci. Zastupitelstvo obce 
Hradiště vybralo ze tří nabídek zhotovitele, který práce 
provedl. Eternitová střešní krytina byla vyměněna za tašky 
Bramac nejen na budově, ale i na přístřešku u budovy. 
Rovněž došlo k výměně žlabů a opravené jsou dva komíny. 
Děkujeme Plzeňskému kraji za finanční částku, díky které 
jsme opravu střechy provedli. Tím se nejen zamezilo 
zatékání do budovy, ale také se velmi zlepšil vzhled 
budovy, která se nachází uprostřed obce. 

Mgr. Jaroslava Ladmanová, starostka Obce Hradiště

Zastupitelstvo obce Hradiště
a pracovníci obecního úřadu

přejí všem občanům Vánoce plné štědrosti,
pohody, lásky, klidu a v novém roce hodně

štěstí, zdraví, osobních i pracovních úspěchů.

Věřím, že většina z nás má adventní dobu spojenou 
s úklidem domova a někteří i s úklidem své duše, se sháněním 
dárků pro své nejbližší, s výzdobou svých domovů i obcí, doma 
to voní po vanilce a skořici, děti se těší na stromeček a na 
Ježíška. A na výzdobu jsme mysleli i my v Bezděkově v naší 
vánoční dílničce. Společně s dětmi jsme zdobili vánoční 
perníčky, aby bylo o Vánocích co mlsat, a pak jsme se vrhli na 
výrobu adventních věnců, který si v dnešní době našel své místo 
téměř v každé domácnosti bez ohledu na vyznání. V sobotu 2. 
prosince byl akorát nejvyšší čas, aby mohla v neděli 3. prosince 
zazářit na věnci první adventní svíčka. Říká se jí „svíce 

proroků“ neboli svíce naděje. Víra přináší naději a naděje lásku. 
A tu se každý z nás snaží o Vánocích rozdávat a šířit kolem sebe. 
Na svíci lásky „svíci betlémskou“ si počkáme další týden a po 
třetí radostné adventní neděli, kdy bude hořet plamínek 
„pastýřské svíce“, už bude zbývat jen poslední týden do 
Štědrého dne. To zavládne v našich domovech a srdcích mír 
a pokoj a budeme zapalovat „svíci andělskou“. Těšíte se? Já 
věřím, že ano a těšily se také děti, které si své krásné věnce 
odnášely domů. Společně se svými maminkami, které jako 
vždy roli pomocníka zvládly na jedničku, najdou pro svůj 
výtvor pěkné místo třeba v obýváku nebo dětském pokoji. Nebo 
jím udělají radost někomu v rodině.

V neděli jsme se ještě znovu sešli, tentokrát u zdobení 
vánočního stromu v našem bezděkovském parku před 
kostelem. Dospělí i děti pomáhali, radili, povídali, a přitom se 
zahřívali teplým svařákem pro řidiče i neřidiče a mlsali vánoční 
sušenky. Obloha se setměla a stromeček se rozzářil. Nechť 
i v každém z nás září malé světýlko, které nás hřeje a zároveň 
ukazuje cestu nám i ostatním. Přeji všem klidné a radostné 
prožití adventního času.

                                                                      Šulcová Olga

Jak jsme se připravovali na advent

Tříkrálová sbírka
 v Kasejovicích 

proběhne v sobotu 
6.ledna.2024
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Jak dobře znáte své město
 aneb rozhýbejte své mozkové závity

Díl 11 Významné osobnosti z dějin kasejovicka. 
  Jan Pavel Hille

Jan Pavel Hille je nejvýznamnější osobností Blatenska 
z období přelomu 19. a 20. století.  Narodil se 4. dubna 1861 
v Písku do rodiny cukráře téhož jména. V Písku vychodil 
obecnou školu a gymnázium. Roku 1881 nastupuje Jan do 
kněžského semináře v Českých Budějovicích. V srpnu 1884 
nastupuje jako kaplan k faráři Antonínu Jůzkovi do Kadova. 
Roku 1890 byl Jan v Kadově jmenován farářem.

V Kasejovicích začal jako děkan působit od roku 1911. Na 
počátku jeho působení uspořádal farní archiv a pustil se do 
rozsáhlých oprav kostela sv. Jakuba. Během 1. sv. války Jan 
zažíval krušné časy. Roku 1916 bylo zrekvírováno několik 
kasejovických zvonů a na věži zbyl pouze umíráček a malý 
zvonek. Zvony byly shozeny z věže, rozbity, odvezeny do 
továren na válečné potřeby. Zabaveny byly také kostelní 
svícny, varhanní píšťaly a např. měděné vany z lázní na 
Boučku.

Po 1. světové válce se změnil postoj kasejovických občanů 
ke katolické církvi, která byla spojována s Rakouskem – 
Uherskem. Polovina obyvatel přestoupila k nově vzniklé církvi 
Českosloveské husitské. Jan Hille jako katolický farář byl z této 
situace nešťastný. Snažil se založit množství katolických 
spolků, z nichž se u občanů několik uchytilo – např. Divadelní 
spolek, Spořitelní a záložní spolek pro Kasejovicko a okolí.

Hille byl za své zásluhy v církvi roku 1921 jmenován 

čestným konzistoriálním radou a tajným papežským komořím 
s titulem monsignora.

Jan Hille byl nejenom farářem, ale také zapáleným 
historikem a aktivním fotografem. Díky němu máme na 
fotografiích zachycené Blatensko včetně Kasejovic na přelomu 
19. a 20. stol. Zachovaly se v podobě skleněných negativů, 
které jsou v městském muzeu v Blatné. Fotografie si lze 
prohlédnout na webových stránkách hille.zemezamyslena.cz.

Pan Hille vydal roku 1923 Spisek o stavu městského 
archivu a knihu Kasejovice a okolí, v které je popsána historie 
Kasejovic a okolních vsí. Jeho působení v Kasejovicích 
skončilo roku 1924, kdy byl přeložen na děkanství do Blatné, 
kde 27.9.1943 zemřel.

Kvíz:
Kdy přišel Jan Pavel Hille do Kasejovic?
a) 1910
b) 1911
c) 1924
Jan Pavel Hille byl velmi vášnivým?
a) řezníkem
b) cestovatelem
c) fotografem
Do které války byly odvezeny Kasejovické zvony za J. P. 

Hilleho?
a) do 1. světové války
b) do Prusko-rakouské války
c) do 2. světové války

                                                                        Matouš Nikl

Setkání důchodců se vydařilo

Město Kasejovice pořádá každoročně setkání důchodců. 
Nejinak tomu bylo letos, a tak se, ač byl začátek naplánován na 14. 
hodinu, začal již od půl jedné 16. listopadu zaplňovat sál kulturně 
společenského centra. Setkání zahájily svým vystoupením děti 
z kasejovické mateřské a základní školy básničkami, písničkami 
a nechyběla ani pohádka O kuřátku a obilí. Děti sklidily za své 
vystoupení zasloužený potlesk. Poté se již rozjela volná zábava. 
Malá muzika Nauše Pepíka vytáhla většinu seniorů na taneční 
parket. Ti ostatní si zazpívali. Při dobré zábavě, příjemném 
povídání a u bohatého občerstvení čas rychle plynul a najednou byl 
večer a nastal čas jít domů. Tak zase za rok, tentokrát 22. listopadu 
2024. 
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Vystoupení pro seniory 2023

Ve čtvrtek 16. listopadu 2023 vystoupily děti ze ZŠ 
Kasejovice v Kulturním domě u příležitosti každoročního 
setkání seniorů. Všechny přítomné hosty potěšilo 
vystoupení žáků 2., 3. a 5. ročníku. Ti si pod vedením svých 
učitelek připravili pásmo básní a písní, které si pečlivě 
připravili. Vystoupení se seniorům velice líbilo a za snahu 
a píli odměnili žáky potleskem. Z uskutečněné akce měly 
děti velmi pěkný pocit a rády si akci příští školní rok 
zopakují.

                                                                                                                      
 
                                              Mgr. Veronika Havlíková                                                                                                
                                                                                                                     

Nová střecha na obecní budově 

v Bezděkově

Před pěti lety se podařilo vyměnit střešní krytinu na 
jedné části obecní budovy v Bezděkově. Cementové tašky 
byly nahrazeny taškami Bramac. V letošní roce podala 
obec Hradiště žádost o dotaci na opravu druhé části budovy 
čp. 25 v Bezděkově. Z dotačního titulu Odstraňování 
havarijních stavů a naléhavé potřeby obcí Plzeňského kraje 
2023 zastupitelstvo Plzeňského kraje schválilo poskytnutí 
dotace ve výši 200 000 Kč na naší akci. Zastupitelstvo obce 
Hradiště vybralo ze tří nabídek zhotovitele, který práce 
provedl. Eternitová střešní krytina byla vyměněna za tašky 
Bramac nejen na budově, ale i na přístřešku u budovy. 
Rovněž došlo k výměně žlabů a opravené jsou dva komíny. 
Děkujeme Plzeňskému kraji za finanční částku, díky které 
jsme opravu střechy provedli. Tím se nejen zamezilo 
zatékání do budovy, ale také se velmi zlepšil vzhled 
budovy, která se nachází uprostřed obce. 

Mgr. Jaroslava Ladmanová, starostka Obce Hradiště

Zastupitelstvo obce Hradiště
a pracovníci obecního úřadu

přejí všem občanům Vánoce plné štědrosti,
pohody, lásky, klidu a v novém roce hodně

štěstí, zdraví, osobních i pracovních úspěchů.

Věřím, že většina z nás má adventní dobu spojenou 
s úklidem domova a někteří i s úklidem své duše, se sháněním 
dárků pro své nejbližší, s výzdobou svých domovů i obcí, doma 
to voní po vanilce a skořici, děti se těší na stromeček a na 
Ježíška. A na výzdobu jsme mysleli i my v Bezděkově v naší 
vánoční dílničce. Společně s dětmi jsme zdobili vánoční 
perníčky, aby bylo o Vánocích co mlsat, a pak jsme se vrhli na 
výrobu adventních věnců, který si v dnešní době našel své místo 
téměř v každé domácnosti bez ohledu na vyznání. V sobotu 2. 
prosince byl akorát nejvyšší čas, aby mohla v neděli 3. prosince 
zazářit na věnci první adventní svíčka. Říká se jí „svíce 

proroků“ neboli svíce naděje. Víra přináší naději a naděje lásku. 
A tu se každý z nás snaží o Vánocích rozdávat a šířit kolem sebe. 
Na svíci lásky „svíci betlémskou“ si počkáme další týden a po 
třetí radostné adventní neděli, kdy bude hořet plamínek 
„pastýřské svíce“, už bude zbývat jen poslední týden do 
Štědrého dne. To zavládne v našich domovech a srdcích mír 
a pokoj a budeme zapalovat „svíci andělskou“. Těšíte se? Já 
věřím, že ano a těšily se také děti, které si své krásné věnce 
odnášely domů. Společně se svými maminkami, které jako 
vždy roli pomocníka zvládly na jedničku, najdou pro svůj 
výtvor pěkné místo třeba v obýváku nebo dětském pokoji. Nebo 
jím udělají radost někomu v rodině.

V neděli jsme se ještě znovu sešli, tentokrát u zdobení 
vánočního stromu v našem bezděkovském parku před 
kostelem. Dospělí i děti pomáhali, radili, povídali, a přitom se 
zahřívali teplým svařákem pro řidiče i neřidiče a mlsali vánoční 
sušenky. Obloha se setměla a stromeček se rozzářil. Nechť 
i v každém z nás září malé světýlko, které nás hřeje a zároveň 
ukazuje cestu nám i ostatním. Přeji všem klidné a radostné 
prožití adventního času.

                                                                      Šulcová Olga

Jak jsme se připravovali na advent

Tříkrálová sbírka
 v Kasejovicích 

proběhne v sobotu 
6.ledna.2024
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S příchodem podzimu se příroda začne krásně vybarvovat, 
nastává čas klidu a odpočinku za dlouhých večerů. V Životicích 
se ale neodpočívalo, někteří si tento pochmurný čas zpestřili 
společnými akcemi, při nich se chtěli hlavně pobavit, a to se 
myslím podařilo. Jakmile se z polí sklidily brambory, hned jsme 
se sešli, abychom je ochutnali, a to na 2. ročníku našeho 
,,Bramborák festu“, společně jsme smažili bramboráky 
a ochutnávali s různými přílohami, během večera jsme se 
přitom dobře bavili a už jsme vyhlíželi další akci. 

Ta se uskutečnila 21.10.2023, to se v Životicích slavilo 
havelské posvícení a na posvícení nesmí chybět tradiční 
hnětýnky a něco dobrého na zub, a tak jsme během večera 
ochutnávali a hodnotili donesené domácí pomazánky a bylo, co 
ochutnávat. Sešlo se asi 16 druhů, nejlepší a chutnala ta, kterou 
připravil p. Jiří Ocelík, a tak se stal pomazánkovým králem 

Životic. A abychom se nescházeli jen při konzumaci jídla, tak 
jsme 4.11.2023 vyrazili na kopec Hořici nad Životice, krásně 
foukalo, a tak se pouštěli papíroví draci, kteří se letos opravdu 
snažili a létali hodně vysoko. Zábavu si užili hlavně děti, ale 
dobře se bavili i dospělci. Protože naše společné akce pro děti 
i dospělé přinášejí všem radost, připravili jsme ještě jednu 
podzimní akci pro všechny věkové kategorie, a tím byl 
lampionový průvod, 18.11.2023 jsme s rozsvícenými lampiony 
obešli celou vesnici, při této cestě jsme se pozdravili 
s některými občany, kteří zůstali doma, ale zase připravili malé 
pohoštění. A tak i tato akce určená pro občany a přátele obce 
Životic dopadla dobře, pobavili jsme se a to je to, oč nám jde, 
aby byli všichni spokojení a dobře se jim v Životicích žilo.

                                    Irena Červenková, zastupitelka obce

Barevný podzim v Životicích

Voňavé stromečky

Do začátku 
a d v e n t u 
zbývalo sice 
ještě něco přes 
t ý d e n ,  a l e 
v  k l u b o v n ě 
K u l t u r n ě 
společenského 
c e n t r a 
v Kasejovicích 
z a č a l y 
přípravy již 22. 
listopadu. Sešli 
jsme se zde, 
a b y c h o m 
v y t v o ř i l i 
v o ň a v o u 

dekoraci – stromeček zdobený kávovými zrny a kořením, který 
provoní náš domov. Již při vstupu do klubovny, příchozí ucítili 
vůni kávy, která již byla připravena na stolech. Poté nastalo 
bádání, zda přinesený kužel začít omotávat se shora nebo ze 
spodu, jak to udělat, aby nevznikala bílá místa, a vyvstávaly 
otázky, proč zrovna mně to nedrží. Nakonec se podařilo kužel 
omotat všem a začalo zdobení. Toho se ve většině případů chopily 
děti. A protože fantazie dětí nemá hranice, vznikly opravdu 
unikátní stromečky. Voňavé a krásné. Myslím, že tvoření si užili 
malí i velcí, a že se sejdeme i při dalším tvoření.

                                                                                                           

                                                            Marie Koutníková

Přemístění obecního úřadu 

v Hradišti

V předchozích dvou letech se nám podařilo zrekonstruovat 
objekt bývalé prodejny v Hradišti. Budova čp. 24 je na návsi 
a tak bylo navrženo její využití na obecní úřad. O rekonstrukci 
jsem podrobněji informovala veřejnost v červencovém vydání 
Kasejovických novin. V současné době již funguje obecní úřad 
na této adrese. Věřím, že především občané z Hradiště přivítají 
tuto změnu.

                                               Mgr. Jaroslava Ladmanová, 

                                               starostka Obce Hradiště

Žáci druhé a třetí třídy jsou 

malými plavci

Od poloviny září do poloviny listopadu se žáci 2. a 3. třídy 
zúčastnili kurzu plavání v horažďovickém bazénu, kam jsme se 
pravidelně každé pondělní ráno společně vypravili.

Třeťáci, kteří zdokonalovali a vylepšovali své plavecké 
schopnosti z minulého školního roku, byli o něco málo znalejší, 
avšak druháci se v žádném případě nenechali zahanbit. Někteří 
se zařadili mezi výborné plavce. Během výcviku se učili dýchat 
do vody, potápět se, splývat, skákat do vody, lovit předměty ze 
dna bazénu i plavat různými styly. V hodinách mohli využít 
řadu zajímavých pomůcek. Jedna lekce byla věnována 
seznámení se s pravidly a základy záchranářství. Všichni si užili 
soutěžení i fandění svým kamarádům. Poslední hodinu si ve 
vodě mohli pohrát s přinesenou hračkou. Na závěr všichni 
obdrželi MOKRÉ VYSVĚDČENÍ a zjistili, zda plavou jako 
želvy, kapři nebo delfíni.

Těšíme se na vás zase v příštím školním roce. Ahoj, ryby!

Celkové náklady na zajištění plavecké výuky v letošním 
školním roce činili 182 600 Kč. 

               Mgr. Andrea Vavřichová, učitelka ZŠ Kasejovice 

Listopad v ZŠ Kasejovice 

· Ukončení plavecké výuky v Aquaparku Horažďovice.

· Účast žáků druhého stupně na přednášce manželů 
Špillarových na téma Guatemala.

· Vystoupení žáků prvního stupně na tradičním setkání 
důchodců v Kasejovicích.

· Příprava vánoční výstavy.

          Mgr. Štěpánka Löffelmannová, ředitelka ZŠ Kasejovice

U nás v Kocourkově 

aneb po nás potopa

Je to už něco přes rok, co jsem se 
přistěhovala do Kasejovic a od té doby se 
nestačím divit. Na jedné straně město 
s bohatou minulostí, s historickými domy, 
n ě k o l i k a  k u l t u r n í m i  p a m á t k a m i 
a významnými osobnostmi. A na straně druhé? 
Lidé, co sepisují petice, protože starosta chce, 
aby dodržovali dopravní předpisy, potažmo 
zákony?! V místních novinách se neustále řeší 
nepořádek všude možně. Město zřídilo nové 
místo na ukládání větví, aby to původní 
nehyzdilo příjezd do Kasejovic. Občané byli 
upozorněni, že místo slouží k ukládání větví, 
nikoli trávy a jiných rostlinných zbytků. A co 
se nestalo? Na místě pro větve je hromada 
listí, pod větvemi byla zaházena suť. Přijel 
štěpkovač a ucpal se mu komín listím. O suť si 
urazil  nůž. Obsluha místo toho, aby 
štěpkovala, opravovala tři hodiny štěpkovač. 
Doprostřed cesty „u kaštanu“ někdo zvrhnul 
hromadu suti. Starostovi nezbylo nic jiného, 
než objednat a zaplatit bagr, aby to uklidil. 
Chloumečtí chtěli sad, že se o něj budou starat. 
Město jim vyšlo vstříc, jeho zaměstnanci 
upravili plochy, zasadili stromy, místo osadili 
závorou, aby tam nikdo nemohl nic vozit, 
a klíč předalo Chloumeckým. A kde se vzaly, 
tu se vzaly v sadu hromady čehosi. A to je 
jenom pár příkladů. Podobné věci se tu dějí 

poměrně často.

Máte dojem, že je to normální? Bude se 
schvalovat rozpočet města a určitě se najdou 
křiklouni, kteří budou vykřikovat, že město 
nešetří, že má vysoké výdaje. Ale nikdo se 
nezamyslí, kolik peněz stojí neustálý úklid 
a opravy po těch, co si myslí, že můžou 
všechno. Anebo dotyční nemyslí vůbec? 
Těžko říct. Ano, když slyším a vidím, co se tu 
děje, tak si opravdu občas připadám jak 
v  K o c o u r k o v ě .  P ř e s t o  d o u f á m ,  ž e 
v Kasejovicích, žije více lidí normálních, kteří 
mi tento článek prominou. A ti, kterých se 
týká, se snad nad sebou zamyslí. Aspoň v to 
doufám a doufám, že ne marně. 

                                                                                                                    

                                                                   

                                                          -rkn-

Město Kasejovice zve na 

Zpívání koled
 s Českým rozhlasem 

 20. prosince 2023 
od 17 hod.

 na kasejovickém 
náměstí

Vystoupí lidový soubor 
Pšeničky a kapela Brumendo. 

Vyvrcholením bude
 v 18 hod. zpívání koled 

s městy Plzeňského kraje.

Každý účastník obdrží 
pamětní list.

Svařák zdarma.

Pro každou domácnost 
z Kasejovic a přilehlých obcí je 

v otevíracích hodinách MěÚ 
Kasejovice zdarma 

k vyzvednutí kalendář 
„Kasejovicko 2024”. Kalendář 

je možno též zakoupit 
v kasejovické Drogerii u pí. 

Jakubčíkové za 70 Kč. 

Chovatelé vystavovali
Ve dnech 25. a 26. listopadu proběhla tradiční, letos již 44. 

výstava králíků, holubů, drůbeže a exotického ptactva ZO 
ČSCH Kasejovice. Letos byla výjimečná v tom, že místní 
organizace slaví 60 let od založení. Výstavu, kterou provázel 
bohatý doprovodný program, si nenechalo ujít mnoho 
návštěvníků. O den dříve, v pátek, ji zhlédly děti z Mateřské 
školy Kasejovice. V sobotu se konal trh holubů, nechyběl ani 
30. ročník soutěže o nejlepší holubici. 

                                                                                                                                 

                                                                                   -rkn- 

Kadeřnictví Iveta (u Slezáků)

Iveta Hlaváčková
Kasejovice 174

Otevírací doba : Středa 9 - 18 hod. 
                                    Jinak dle objednávky

Objednávky na tel: 602 763 419
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S příchodem podzimu se příroda začne krásně vybarvovat, 
nastává čas klidu a odpočinku za dlouhých večerů. V Životicích 
se ale neodpočívalo, někteří si tento pochmurný čas zpestřili 
společnými akcemi, při nich se chtěli hlavně pobavit, a to se 
myslím podařilo. Jakmile se z polí sklidily brambory, hned jsme 
se sešli, abychom je ochutnali, a to na 2. ročníku našeho 
,,Bramborák festu“, společně jsme smažili bramboráky 
a ochutnávali s různými přílohami, během večera jsme se 
přitom dobře bavili a už jsme vyhlíželi další akci. 

Ta se uskutečnila 21.10.2023, to se v Životicích slavilo 
havelské posvícení a na posvícení nesmí chybět tradiční 
hnětýnky a něco dobrého na zub, a tak jsme během večera 
ochutnávali a hodnotili donesené domácí pomazánky a bylo, co 
ochutnávat. Sešlo se asi 16 druhů, nejlepší a chutnala ta, kterou 
připravil p. Jiří Ocelík, a tak se stal pomazánkovým králem 

Životic. A abychom se nescházeli jen při konzumaci jídla, tak 
jsme 4.11.2023 vyrazili na kopec Hořici nad Životice, krásně 
foukalo, a tak se pouštěli papíroví draci, kteří se letos opravdu 
snažili a létali hodně vysoko. Zábavu si užili hlavně děti, ale 
dobře se bavili i dospělci. Protože naše společné akce pro děti 
i dospělé přinášejí všem radost, připravili jsme ještě jednu 
podzimní akci pro všechny věkové kategorie, a tím byl 
lampionový průvod, 18.11.2023 jsme s rozsvícenými lampiony 
obešli celou vesnici, při této cestě jsme se pozdravili 
s některými občany, kteří zůstali doma, ale zase připravili malé 
pohoštění. A tak i tato akce určená pro občany a přátele obce 
Životic dopadla dobře, pobavili jsme se a to je to, oč nám jde, 
aby byli všichni spokojení a dobře se jim v Životicích žilo.

                                    Irena Červenková, zastupitelka obce

Barevný podzim v Životicích

Voňavé stromečky

Do začátku 
a d v e n t u 
zbývalo sice 
ještě něco přes 
t ý d e n ,  a l e 
v  k l u b o v n ě 
K u l t u r n ě 
společenského 
c e n t r a 
v Kasejovicích 
z a č a l y 
přípravy již 22. 
listopadu. Sešli 
jsme se zde, 
a b y c h o m 
v y t v o ř i l i 
v o ň a v o u 

dekoraci – stromeček zdobený kávovými zrny a kořením, který 
provoní náš domov. Již při vstupu do klubovny, příchozí ucítili 
vůni kávy, která již byla připravena na stolech. Poté nastalo 
bádání, zda přinesený kužel začít omotávat se shora nebo ze 
spodu, jak to udělat, aby nevznikala bílá místa, a vyvstávaly 
otázky, proč zrovna mně to nedrží. Nakonec se podařilo kužel 
omotat všem a začalo zdobení. Toho se ve většině případů chopily 
děti. A protože fantazie dětí nemá hranice, vznikly opravdu 
unikátní stromečky. Voňavé a krásné. Myslím, že tvoření si užili 
malí i velcí, a že se sejdeme i při dalším tvoření.

                                                                                                           

                                                            Marie Koutníková

Přemístění obecního úřadu 

v Hradišti

V předchozích dvou letech se nám podařilo zrekonstruovat 
objekt bývalé prodejny v Hradišti. Budova čp. 24 je na návsi 
a tak bylo navrženo její využití na obecní úřad. O rekonstrukci 
jsem podrobněji informovala veřejnost v červencovém vydání 
Kasejovických novin. V současné době již funguje obecní úřad 
na této adrese. Věřím, že především občané z Hradiště přivítají 
tuto změnu.

                                               Mgr. Jaroslava Ladmanová, 

                                               starostka Obce Hradiště

Žáci druhé a třetí třídy jsou 

malými plavci

Od poloviny září do poloviny listopadu se žáci 2. a 3. třídy 
zúčastnili kurzu plavání v horažďovickém bazénu, kam jsme se 
pravidelně každé pondělní ráno společně vypravili.

Třeťáci, kteří zdokonalovali a vylepšovali své plavecké 
schopnosti z minulého školního roku, byli o něco málo znalejší, 
avšak druháci se v žádném případě nenechali zahanbit. Někteří 
se zařadili mezi výborné plavce. Během výcviku se učili dýchat 
do vody, potápět se, splývat, skákat do vody, lovit předměty ze 
dna bazénu i plavat různými styly. V hodinách mohli využít 
řadu zajímavých pomůcek. Jedna lekce byla věnována 
seznámení se s pravidly a základy záchranářství. Všichni si užili 
soutěžení i fandění svým kamarádům. Poslední hodinu si ve 
vodě mohli pohrát s přinesenou hračkou. Na závěr všichni 
obdrželi MOKRÉ VYSVĚDČENÍ a zjistili, zda plavou jako 
želvy, kapři nebo delfíni.

Těšíme se na vás zase v příštím školním roce. Ahoj, ryby!

Celkové náklady na zajištění plavecké výuky v letošním 
školním roce činili 182 600 Kč. 

               Mgr. Andrea Vavřichová, učitelka ZŠ Kasejovice 

Listopad v ZŠ Kasejovice 

· Ukončení plavecké výuky v Aquaparku Horažďovice.

· Účast žáků druhého stupně na přednášce manželů 
Špillarových na téma Guatemala.

· Vystoupení žáků prvního stupně na tradičním setkání 
důchodců v Kasejovicích.

· Příprava vánoční výstavy.

          Mgr. Štěpánka Löffelmannová, ředitelka ZŠ Kasejovice

U nás v Kocourkově 

aneb po nás potopa

Je to už něco přes rok, co jsem se 
přistěhovala do Kasejovic a od té doby se 
nestačím divit. Na jedné straně město 
s bohatou minulostí, s historickými domy, 
n ě k o l i k a  k u l t u r n í m i  p a m á t k a m i 
a významnými osobnostmi. A na straně druhé? 
Lidé, co sepisují petice, protože starosta chce, 
aby dodržovali dopravní předpisy, potažmo 
zákony?! V místních novinách se neustále řeší 
nepořádek všude možně. Město zřídilo nové 
místo na ukládání větví, aby to původní 
nehyzdilo příjezd do Kasejovic. Občané byli 
upozorněni, že místo slouží k ukládání větví, 
nikoli trávy a jiných rostlinných zbytků. A co 
se nestalo? Na místě pro větve je hromada 
listí, pod větvemi byla zaházena suť. Přijel 
štěpkovač a ucpal se mu komín listím. O suť si 
urazil  nůž. Obsluha místo toho, aby 
štěpkovala, opravovala tři hodiny štěpkovač. 
Doprostřed cesty „u kaštanu“ někdo zvrhnul 
hromadu suti. Starostovi nezbylo nic jiného, 
než objednat a zaplatit bagr, aby to uklidil. 
Chloumečtí chtěli sad, že se o něj budou starat. 
Město jim vyšlo vstříc, jeho zaměstnanci 
upravili plochy, zasadili stromy, místo osadili 
závorou, aby tam nikdo nemohl nic vozit, 
a klíč předalo Chloumeckým. A kde se vzaly, 
tu se vzaly v sadu hromady čehosi. A to je 
jenom pár příkladů. Podobné věci se tu dějí 

poměrně často.

Máte dojem, že je to normální? Bude se 
schvalovat rozpočet města a určitě se najdou 
křiklouni, kteří budou vykřikovat, že město 
nešetří, že má vysoké výdaje. Ale nikdo se 
nezamyslí, kolik peněz stojí neustálý úklid 
a opravy po těch, co si myslí, že můžou 
všechno. Anebo dotyční nemyslí vůbec? 
Těžko říct. Ano, když slyším a vidím, co se tu 
děje, tak si opravdu občas připadám jak 
v  K o c o u r k o v ě .  P ř e s t o  d o u f á m ,  ž e 
v Kasejovicích, žije více lidí normálních, kteří 
mi tento článek prominou. A ti, kterých se 
týká, se snad nad sebou zamyslí. Aspoň v to 
doufám a doufám, že ne marně. 

                                                                                                                    

                                                                   

                                                          -rkn-

Město Kasejovice zve na 

Zpívání koled
 s Českým rozhlasem 

 20. prosince 2023 
od 17 hod.

 na kasejovickém 
náměstí

Vystoupí lidový soubor 
Pšeničky a kapela Brumendo. 

Vyvrcholením bude
 v 18 hod. zpívání koled 

s městy Plzeňského kraje.

Každý účastník obdrží 
pamětní list.

Svařák zdarma.

Pro každou domácnost 
z Kasejovic a přilehlých obcí je 

v otevíracích hodinách MěÚ 
Kasejovice zdarma 

k vyzvednutí kalendář 
„Kasejovicko 2024”. Kalendář 

je možno též zakoupit 
v kasejovické Drogerii u pí. 

Jakubčíkové za 70 Kč. 

Chovatelé vystavovali
Ve dnech 25. a 26. listopadu proběhla tradiční, letos již 44. 

výstava králíků, holubů, drůbeže a exotického ptactva ZO 
ČSCH Kasejovice. Letos byla výjimečná v tom, že místní 
organizace slaví 60 let od založení. Výstavu, kterou provázel 
bohatý doprovodný program, si nenechalo ujít mnoho 
návštěvníků. O den dříve, v pátek, ji zhlédly děti z Mateřské 
školy Kasejovice. V sobotu se konal trh holubů, nechyběl ani 
30. ročník soutěže o nejlepší holubici. 

                                                                                                                                 

                                                                                   -rkn- 

Kadeřnictví Iveta (u Slezáků)

Iveta Hlaváčková
Kasejovice 174

Otevírací doba : Středa 9 - 18 hod. 
                                    Jinak dle objednávky

Objednávky na tel: 602 763 419
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— Prodám palivo - štípané dříví různé délky, cena dohodou, 
odřezky z pily, cena 278 Kč/prm, stavební řezivo, cena 
dohodou. Tel: 607 816 548

— Pronajmu byt 2 + kk v Kasejovicích pouze serioznímu 
zájemci. Tel: 776 384 530.

— Nabízím 3D FDM tisk z materiálů PLA a PETG do 
rozměrů 20x20x25cm včetně modelování. Tel:721 605 869

— Koupím hoblovku srovnávačku se spodním protahem, 
tesařský hoblík na 380 V, řetězovou dlabačku, lištovou 
sekačku MFku či bubnovku na sena. Tel. 703 680 317

— Koupím frézu Tera Vari systém MF 70 s nářadím i v horším 
stavu, lešení haki. Tel.  737 163 425.

— Prodám palivové dřevo, smrk, rovnané neštípané v délkách 
1 m – cena 900,- Kč/PRM, štípané sypané v délkách polen 
dle dohody – cena 1 200,- Kč/PRM. Doprava do 30 km od 
Kasejovic možná. Tel: +420 606 283 350. 

— Koupím bubnovou sekačku, mulčovač či lištovou sekačku 
Mf 70 i v horším stavu, hoblovku s protahem 20 -30 cm, 
lešení haki . Tel: 603 429 372 

— Prodám VW Vento 1.6i, r.v. 1997, najeto cca 190 tisíc, auto 
pojízdné bez STK, koroze lemů, blatníků, prahů a pátých 
dveří, podlahy. Automatická převodovka. Vnitřek krásný 
zachovalý. Cena dohodou. Tel: 728 564 692.

— Odkoupím židle z 20. a 30. let, ideálně značka Thonet.    
Tel: 603 846 173.

— Prodám skleněný 12 l demižon za 100 Kč. Tel: 723 473 206
— Prodám horské kolo za 500 Kč. Tel: 722 289 369

Inzerce

Nové knihy:
&  Jan Bauer: Převratné události v dějinách lidstva
&  Sandra Brown: Čest nade vše
&  Robert Bryndza: Ďáblova cesta
&  Ivana Fajnorová: Emilka
&  Naďa Horáková: Tajemství Anny z Lampersdorfu 
&  Eva Kačírková: Nenechám tě odejít
&  Brenda Novak: Knihkupectví u pláže
&  Jennifer Robson: Šaty pro královnu
&  Jeff Kinney: Deník malého poseroutky - Wíbuch plýny

Výpůjční doba: Po 8-13 hod, Út 12-17 hod.
Tel. 602 429 346, email: knihovna@kasejovice.cz

Informace z kasejovické knihovny

SDH Polánka a Komunitní škola Kasejovice z.s. 
pořádají novoroční pochod 

Směr kóta 628

 Sraz 1. ledna 2024 ve 13 hod. 
na kasejovickém náměstí

Trasa cca 4 km, vhodná i pro děti.
Buřty a dobrou náladu s sebou. 


